
  آرمان ملی: با بخشیده شدن محرومیت رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال وی می تواند در مجمع انتخاباتی این 

فدراسیون حضور پیدا کند. 
 حذف رقبا؟

یک روز پس از انتشار تخلفاتی که در فدراسیون فوتبال و 
سازمان لیگ به ریاست مهدی تاج و حیدر بهاروند رخ داده و 
منجر به گزارش مفصل سازمان بازرسی کل کشور شده، رقبای 
اصلی رئیس فدراسیون فوتبال در انتخابات حذف می شوند که 
ک نوشت: بامداد ۹ بهمن گزارشی با عنوان  جای تأمل دارد. تابنا
»گزارش ۱۰ صفحه ای سازمان بازرسی از تخلفات تاج و بهاروند« 
ک منتشر شد که به صورت مفصل و مستند، به انضمام  در تابنا
گزارش سازمان بازرسی به وزارت ورزش و جوانان به تخلفات محرز 
در سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال می پرداخت. این گزارش 
۱۰ صفحه ای که به ماجرای تخلفات مالی و گسترده و همچنین 
داستان بحث برانگیز استقلال سازمان لیگ از فدراسیون 
فوتبال اختصاص دارد، مشخص می کند که در سازمان لیگ و 
فدراسیون فوتبال تحت رهبری مهدی تاج و حیدر بهاروند چه 
اتفاقات پیدا و پنهانی رقم می خورد. دو نامزد حال حاضر ریاست 
فدراسیون فوتبال که البته زمزمه های پوششی بودن بهاروند از 
همان ابتدا به گوش رسید. در بخشی از این گزارش درباره نحوه 
جدایی سازمان لیگ از فدراسیون و نقش تاج در آن آمده است: 
»همان طور که گزارش مستند و مستدل سازمان بازرسی نشان 
می دهد، سازمان لیگ فوتبال ایران متعلق به فدراسیون فوتبال 
است. با این حال فدراسیون فوتبال تحت امر مهدی تاج که 
شخص او در جایگاه ریاست فدراسیون فوتبال دارای پرونده های 
متعدد قضائی است، برای فرار از شفافیت مالی موضوعی را خلاف 
قوانین، در مجمع عمومی این فدراسیون به رأی می گذارد. 
مجمعی که به صورت آنلاین و به دور از شفافیت برگزار می شود 
و حتی نحوه رأی گیری آن نیز به هیچ عنوان شفاف و قابل رویت 
نیست.« گزارش سازمان بازرسی به طور واضح به عدم شفافیت 
درآمد ها و هزینه های سازمان لیگ اشاره می کند. هزینه هایی 
ج از فوتبال و برای پرداخت هزینه اسکان برخی  که گاهی خار
مدیران فوتبال انجام شده است! در بخش دیگری از این گزارش 
آمده: »سؤجریاناتی در هزینه کرد منابع مالی مؤسسه لیگ برتر 
فوتبال وجود دارد که از جمله آن می توان به پرداخت پول جهت 
ودیعه مسکن برخی از مدیران فدراسیون فوتبال، پرداخت 
گهی های تبلیغاتی به برخی اشخاص خاص،  حق آوردندگی آ
پرداخت مالیات قرارداد مارک ویلموتس و... اشاره کرد.« شایعه 
رد صلاحیت برخی نامزد ها در کمیته بدوی فدراسیون فوتبال، از 
روز های ابتدایی ثبت نام نامزد ها شنیده شد. شایعه ای که ظهر 
چهارشنبه )۱۰ بهمن( رفته رفته رنگ واقعیت به خود گرفت و در 
نهایت هم خبر رسمی رد صلاحیت علی کفاشیان و شهاب الدین 
عزیزی خادم در کمیته بدوی منتشر شد. هرچند صلاحیت سه 
نامزد دیگر هم احراز نشده است و کمیته بدوی هم به دنبال 
احراز نشدن صلاحیت سه نامزد دیگر، صلاحیت دو نامزد دیگر 
را هم رد کرده است. اینطور که شنیده می شود احکام کمیته 

اخلاق که سال ها قبل اعلام و مدت محکومیت آن نیز سپری 
شده، علت اصلی این کمیته برای کشیدن قلم قرمز روی نام این 
دو نامزد است. نامزد هایی که رقبای اصلی تاج برای کسب دوباره 
رأی مجمع در انتخابات ۱۱ اسفند به حساب می آیند. اعلام خبر 
جنجالی رد صلاحیت این دو نامزد، آن هم درست یک روز پس از 
انتشار گزارش سازمان بازرسی، این شائبه را به وجود می آورد که 
شاید فدراسیون نشین ها به دنبال ایجاد یک جو رسانه ای جدید 
هستند تا حواس مردم و رسانه ها را از ماجرای فساد مالی و جدی 
شدن آن در آستانه انتخابات پرت کنند. این شائبه در حالی 
قوت می گیرد که بدانیم حدود ۲۰ روز از پایان مهلت ثبت نام و آغاز 
بررسی صلاحیت نامزد ها گذشته و ظرف این سه هفته، از سوی 
کمیته بدوی هیچ اشاره ای به ماجرای حکم کمیته اخلاق نشده 
یا تماسی با نامزد ها برای ارائه اسناد و مدارک گرفته نشده است 

تا کمیته بدوی با مدارک و مستندات لازم تصمیم گیری کند. 
 فضای انتخابات 

خبر رد صلاحیت علی کفاشیان و شهاب عزیزی خادم تنها 
رقبای مهدی تاج ریاست فعلی فدراسیون فوتبال در انتخابات 
کنش بعضی از پیشکسوتان و اهالی فوتبال و بعضی از  مورد وا
رسانه ها قرار گرفت و گمانه زنی که از قبل در مورد تک قطبی بودن 
انتخابات فدراسیون فوتبال وجود داشت را به نوعی محرز کرد. در 
همین رابطه امیررضا واعظ آشتیانی در گفت وگویی اظهار داشت: 
واقعاً دیگر حرفی باقی نمانده است، همه حرف ها را کارشناسان 
و صاحب نظران از قبل زدند، اما متأسفانه ظاهراً هیچ گوش 
شنوایی در کشور وجود ندارد. بررسی کمیته بدوی انتخابات 
نشان داد که فوتبال کشورمان شرایط و پیچیدگی خاص خودش 
ک تک قطبی و گروه گرایی بیرون اید. را دارد و بنا نیست از لا
وی ادامه داد: با توجه با اظهار نظر برخی کارشناسان حقوقی 

کمیته بدوی انتخابات قانونی نیست به این دلیل که بعضی از 
افرادی که در این کمیته حضور دارند حقوق بگیر فدراسیون و 
یا حوزه فوتبال هستند و حضور این افراد در این کمیته بر خلاف 
اساس نامه است. متأسفانه با این اوضاع دیگر حرفی برای گفتن 
باقی نمانده است، در این مدت یک ماه در رابطه با همه مسائل و 
مشکلات فساد فدراسیون فوتبال بحث شد، اما ظاهراً بنا نیست 
ک تک قطبی و کار گروه گرایی خارج شود و در  این فدراسیون از لا
ک اسیر است. فارس در ادامه  حال حاضر فوتبال ایران در این لا
نوشت: آشتیانی تصریح کرد: به اعتقاد من فضای انتخابات 
دموکراتیک نیست و به همین دلیل این انتخابات معنایی ندارد 
و دیگر نباید قضاوتی در مورد این انتخابات کرد چرا که همه این 
صحبت ها را گفتند و بیش از این صحبت کردن فایده ندارد. وی 
اظهار داشت: آقایان در فدراسیون فوتبال اساسنامه را به گونه ای 
نوشتند که دستگاه نظارتی هم ورودشان منصفانه نباشد و 
متاسفانه جاهایی که باید دستگاه های نظارتی ورود می کردند 

نکردند و گذاشتند کار به اینجا برسد. 
 رای استیناف

)شنبه(  فوتبال صبح دیروز استیناف فدراسیون  کمیته 
حکم بخشش شهاب الدین عزیزی خادم در خصوص شکایت 
هیات رئیسه فدراسیون را به وی ابلاغ کرد. براساس این حکم 
محرومیت رئیس سابق فدراسیون فوتبال به شش ماه کاهش 
یافته و محرومیتش به پایان رسیده است. ایرنا نوشت: این حکم 
به این دلیل علیه عزیزی خادم صادر شده بود که شکایتش 
علیه عزل غیرقانونی هیات رئیسه در کمیته اخلاق مورد بررسی 
قرار نگرفت و او مجبور شد شکایتش را به قوه قضائیه ببرد و این 
موضوع در حالی است که عزیزی خادم هیچ سمتی در فوتبال 
نداشت، اما کمیته اخلاق به خاطر این شکایت، او را محروم کرد. 
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با بخشیده شدن محرومیت رئیس پیشین فدراسیون فوتبال 

عزیزیخادمرقیبتاجمیشود

 رافینیا به دنبال رفع محرومیت  
اولتراهای بارسلونا 

بال برزیلی بارسلونا برای حل مشکلات 
هواداران دوآتشه بارسلونا دست به کار شد 
 Grada« مشکل اولتراهای بارسلونا موسوم به
d’Animació« از اواخر ماه نوامبر ۲۰۲4 ادامه 
که سکوهای  بازی است   6 کنون  ا و  دارد 
مربوط به آنها در ورزشگاه مونتجوییک خالی 
بارسلونا  باشگاه  نمی رسد  نظر  به  و  است 
قصدی برای حل مشکل آنها داشته باشند. 
هواداران دوآتشه بارسلونا مدتی است با 
هیات مدیره این باشگاه زاویه پیدا کرده اند. 
اخیراً اتحادیه فوتبال اروپا )یوفا( باشگاه 
بارسلونا را به خاطر رفتار اولتراهایش جریمه 
کرد و آنها را از حضور روی سکوی  نقدی 
مدنظر در ورزشگاه مونتجوئیک محروم کرد. 

ویژه

گفتوگو

 ناصر ابراهیمی پیشکسوت پرسپولیس 
تیم  تساوی  مورد  در  فوتبال  کارشناس  و 
فنی  کادر  در  تغییرات  از  بعد  پرسپولیس 
نباید  اصلاً  دارد  اعتقاد  وی  کرد.  صحبت 
کارتال را قضاوت کنیم و فقط حمایت از او 

شود تا بتواند به شناخت کافی از تیم برسد. 
 درباره تساوی پرسپولیس در خانه 

فولاد خوزستان چه نظری دارید؟
 مربی ترک تبار پرسپولیس در اولین بازی 
از  که  فولاد  خانه  در  بود  نیمکت  کنار  که 
مدعیان لیگ برتر است به تساوی رسید، 
اتفاقاً تیمش می توانست برنده باشد ولی 
علیپور فرصت خوبی را در ضربه پنالتی از 
بازی  دومین  در  پرسپولیس  داد.  دست 
حساس ماه بهمن خود با توجه به اینکه در 
بیرون از خانه بازی کرد با امتیاز از زمین خارج 
شد و عملکرد قابل دفاعی ارائه کرد. برای 
ج  کارتال با توجه به اینکه تا به حال در خار
ترکیه سرمربیگری نکرده، خیلی سخت  از 
است تا به شناخت کافی از پرسپولیس برسد 
ولی همین که مترجم او روی نیمکت است و 
نکات لازم را به او منتقل می کند یا از جانب 
کارتال به دیگر مربیان و بازیکنان می گوید، 
کاری حساب شده است. اصلاً نباید کارتال 
را قضاوت کنیم و فقط حمایت از او شود تا 
بتواند به شناخت کافی از تیم برسد. ضمن 
اینکه دستیاران ایرانی او خیلی خوب در 
خدمت تیم هستند و مشاوره های دقیق 
صحبت هایش  در  او  می دهند.  کارتال  به 
گفته نیاز به تقویت تیم در چند پست است و 
دیدیم که یکی از نقاط ضعف پرسپولیس روی 
کرنر ها بود و بالاخره از روی یک کرنر هم بازی 

به تساوی کشیده شد. 
 پرسپولیس به صدر جدول برمی گردد؟

باید پرسپولیس روی نقاط ضعف خود 
کند و با برنامه تر به زمین برود.  کار  بیشتر 
تیم  به  کارتال  فنی  دانش  انتقال  بالاخره 
موضوعی زمان بر است. در این بازی چندین 
نفر مصدوم بودند، امید عالیشاه هم در گرم 
گر او  کردن قبل از شروع بازی آسیب دید و ا
دچار این مشکل نمی شد، احتمال برتری تیم 
خیلی بیشتر بود. درست است که این بازی 
با تساوی تمام شد و نتیجه به سود سپاهان 
کتور بود ولی هنوز ۱۲ هفته تا پایان فصل  و ترا
که  می زنم  حدس  من  است.  مانده  باقی 
که با اضافه شدن مهاجم آلمانی ترکیه ای، 
شرایط پرسپولیس در گلزنی بهتر شود، چون 
کارتال از این بازیکن شناخت دارد و او هم با 
تجربه کار کردن با این سرمربی، بهتر می تواند 
خواسته های فنی او را در زمین پیاده کند. 
امیدوارم که پرسپولیس روی دور پیروزی 

بیفتد تا فاصله را با صدر جدول از بین ببرد. 

ابراهیمی: 

اصلاً نباید کارتال را 
قضاوت کنیم

  شکایت غلامرضا محمدی  
از قهرمان جهان 

ایسنا: سرمربی تیم ملی کشتی آزاد جوانان 
از ملی پوش سابق تیم ملی به دلیل حمله 
در  کشتی  رقابت های  سالن  در  خود  به 
کرد.  کرمانشاه، به مراجع قضائی شکایت 
سبحان یاری دارنده مدال طلای کشتی آزاد 
جوانان جهان ۲۰۲۲، روز گذشته جمعه در 
گر رقابت های کشتی آزاد  شرایطی که تماشا
قهرمانی جوانان کشور در کرمانشاه بود، خود 
را به کنار تشک کشتی رساند و با لگد به سمت 
غلامرضا محمدی سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد جوانان حمله ور شد و او را نقش بر زمین 
کرد و سپس از سالن مسابقات گریخت. به 
دنبال این اتفاق، غلامرضا محمدی سرمربی 
تیم ملی کشتی آزاد جوانان از سبحان یاری 
به مراجع قضائی شکایت کرد و علاوه بر آن 
نیز حمید یاری رئیس سازمان لیگ مسابقات 
گزارش مکتوب این اتفاق را در  کشتی نیز 
فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا  اختیار 
کشتی قرار داد. احتمال محرومیت سنگین 
انضباطی  کمیته  سوی  از  کشتی گیر  این 
فدراسیون کشتی وجود دارد و او همچنین 
اقدام  پاسخگوی  قضائی  مراجع  در  باید 

خود باشد. 
 

منهایفوتبال

دیدگـاه

بیــنالمــلل
 انریکه: به لیگ فرانسه 

بهای زیادی داده نمی شود
سرمربی پاری سن ژرمن سطح لیگ فرانسه را بالا دانست و 
ابراز امیدواری کرد تیمش بتواند به جمع شانزده تیم برتر لیگ 

قهرمانان اروپا راه یابد. 
 پاری سن ژرمن و برست قرار است در روزهای آتی سه بار برابر 
هم به میدان بروند؛ دو بار در مرحله پلی آف لیگ قهرمانان 
اروپا و یک بار نیز امشب )شنبه ۱۳ به همن( در لیگ فرانسه. 
این دیدار دومین دیدار تمام فرانسوی لیگ قهرمانان پس 
از جدال لیون و بوردو در یک چهارم نهایی فصل ۲۰۱۰- ۲۰۰۹ 

محسوب می شود. 
کیپ، چهار باشگاه فرانسوی به مرحله  به نوشته روزنامه ا
کو در مرحله  حذفی لیگ قهرمانان اروپا راه یافته اند. مونا
تیم  به عنوان  لیل  و  روبه رو خواهد شد  بنفیکا  با  پلی آف 
شگفتی ساز این مرحله به صورت مستقیم به جمع هشت 

تیم پایانی رسید. 
لوئیس انریکه با تمجید از سطح بالای لیگ یک گفت: به 
کنون  لیگ فرانسه بهای زیادی داده نمی شود ولی با این حال ا
چهار تیم فرانسوی در دور حذفی لیگ قهرمانان حضور دارند و 

دست کم دو تیم در دور یک هشتم نهایی خواهند بود. 
او افزود: برست تیم بزرگ و خوبی است که بازیکنانش خیلی 
خوب با هم کار می کنند و سال گذشته شگفتی ساز شدند. 
البته بازی در لیگ قهرمانان با بازی در لیگ خیلی متفاوت 
است. تلاش خواهیم کرد ابتدا در لیگ برابر این تیم به برتری 
برسیم و در ادامه به سراغ لیگ قهرمانان خواهیم رفت. ما در 
صدر جدول لیگ هستیم، اما لیگ یک و لیگ قهرمانان دو 
رقابت متفاوتند. ما باید در هر دو عملکرد خوبی داشته باشیم. 
دوناروما،  جان لوئیجی  از  پایان  در  انریکه  لوئیس 
دروازه بانش ایتالیایی اش، تمجید کرد. او گفته بود می خواهد 

د قرارداش را با پاری سن ژرمن تمدید کند.  ا د ر ا قر
پاریسی ها  با  دوناروما  فعلی 

می رسد.  پایان  به  آینده  سال 
حرف های  گفت:  انریکه 
دوناروما بسیار خوب بودند. 
ما بازیکنانی را می خواهیم که 

قلبشان اینجا باشد. تیم او در 
شکست  یک  لیگ  جاری  فصل 
امتیاز   4۷ با  و  است  نخورده 

از  بالاتر  امتیاز   ۱۰(
مارسی( در رده 

نخســـــــــت 
ل  و جـــــــــــــــد

رده بنــــدی 
قرار دارد. 

تیمیجداشود احمددنیامالی:حقیکبازیکناستاز

که در  گفت: شرکتی   احمد دنیامالی 
عراق ورزشگاه ساخته، سازنده مطرحی 
ج میلاد را هم ساخته است  که بر بوده 
گرفته  هم  را  زشگاه  ور ساخت  پول  و 
زش و جوانان در حاشیه  است. وزیر ور
مراسم نواخته شدن زنگ انقلاب، در 
براساس  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع 
مبنی  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات 
زش را جدی بگیرید«، من  بر اینکه »ور
و  گرفتیم  جدی  را  زش  ور همکارانم  و 
که به برکت  تلاش می کنیم نام ایران را 
ح  خون شهدا به وجود آمده در دنیا مطر
کنیم. وی افزود: ما ۲4۰ هزار شهید دادیم 
هستیم.  شهدا  خون  به  متعهد  قطعا 
که در  خون شهدا به ما تکلیف می کند 
هر حوزه ای هستیم تمام زندگی خود 
را بگذارم تا نام ایران در دنیا بدرخشد. 
وزیر در پاسخ به سوال خبرنگار صدا و 
سیما مبنی بر اینکه ما در سوریه، عراق 
و لبنان ورزشگاه ساخته ایم، پاسخ داد: 
ما یک بحث صدور خدمات مهندسی 
در  هم  آن  خصوصی،  بخش  حوزه  در 
ج  بر که  شرکتی  همان  داشتیم.  عراق 
فعالیت  هم  عراق  در  ساخت  را  میلاد 

کرد و پول گرفتند. اما اینکه در سوریه و 
زشگاه بسازیم درست نیست و  لبنان ور
فضا سازی است، چنین اتفاقی نیفتاده 
گر صدور خدمات  است. ضمن اینکه ا
آن  از  افتخار  با  باید  کنیم،  مهندسی 
یاد کنیم چون هنر مهندسین ایرانی را 
نشان می دهد. دنیامالی درباره مباحث 
زش  گفت: ور زش ایران نیز  فرهنگی ور

تابعی از حوزه فرهنگ است. یک کار زیر 
بنایی نیاز دارد و من واقعا از این رفتارها 
که  کید می کنم  متاسف هستم. البته تا
فضا  این  نبایستی  محدود  تعداد  این 
که  ما  گران  تماشا که  آورد  وجود  به  را 
از  هستند،  فرهیخته ای  انسان های 
حضور در استادیوم ها و سالن ها محروم 
شوند. در وزارت ورزش جلسه ای داریم 

تا بررسی عمیقی انجام دهیم. به دنبال 
این هستیم تا تدابیر اصلاحی خوبی را 
به وجود آوریم که در آینده شاهد چنین 
اتفاقاتی نباشیم. این اتفاقات در شان 
مردم ما نیست. او در پاسخ به این سوال 
که آیا از مسئولان باشگاه ها هم کسی در 
این جلسه حاضر می شود، توضیح داد: 
، ما برای این جلسه رئیس فدراسیون  خیر
را  مرتبط  مسئولان  یکسری  و  فوتبال 
دعوت کرده ایم و نتایج را هم به مردم 
عزیز اعلام می کنیم. نکته  مهم این است 
خ می دهد  که هر رویدادی که روی سکو ر
ج از استادیوم ها  باید ریشه آن را در خار
دید. وقتی مدیران ما مرز رفتار حرفه ای 
صحبت  احساسی  نمی کنند،  رعایت  را 
می کنند و احساسات هواداران را تحریک 
خواهیم  اتفاقات  این  شاهد  می کنند، 
زش در پایان صحبت های  بود. وزیر ور
خود گفت: وقتی بازیکنی از یک تیم جدا 
شده است، حق او بوده و نباید اذهان 
کنیم. این رفتار در   عمومی را تشویش 
شأن ورزش ما نیست و یکی از مهم ترین 
مسائل ما در جلسه مذکور همین بحث 

مدیریتی خواهد بود. 

تارتار: کیفیت نفرات جذب شده خوب بود
سرمربی تیم گل گهر سیرجان گفت: بعد از ۱۰ نفره شدن 
نساجی بازی قشنگ و زیبا شد، تا قبل از آن بازی گره خورده 
بود.مهدی تارتار سرمربی تیم فوتبال گل گهر در نشست خبری 
پس از بازی مقابل نساجی، اظهار داشت: بازی را خوب شروع 
کردیم. ۱۵ دقیقه ابتدایی تیم بهتری نسبت به حریف بودیم، اما 
هرچه از بازی گذشته شرایط نساجی بهتر شد و بازی متعادل 
پیش می رفت.وی افزود: بعد از اخراج بازیکن نساجی، طبیعی 
بود ما فشار مضاعفی را وارد کنیم و در نهایت به گل رسیدیم. 
موقعیت های زیادی هم ایجاد کردیم که مقداری کم دقت 
بودیم. می توانستیم گل های بیشتری بزنیم، اما در زدن ضربات 

آخر خوب نبودیم.
سرمربی گل گهر ادامه داد: بعد از ۱۰ نفره شدن نساجی بازی 
قشنگ و زیبا شد. تا قبل از آن بازی گره خورده بود. تیم حریف 
خیلی خوب ما را پرس می کرد و اجازه نمی داد از عقب زمین 
بازیسازی کنیم. خداراشکر می کنیم در نهایت برنده شدیم. ای 
کاش آن گل را دریافت نمی کردیم تا شیرینی بردمان دوچندان 
می شد. مساله مهم برای ما این است که در ۳ بازی خانگی 
گذشته برنده شدیم و هواداران مان را در این شهر خوشحال 
کردیم.تارتار درمورد اینکه آیا نقل و انتقالات گل گهر تمام شده، 
گفت: نقل و انتقالت ما تمام شده، سهمیه های آزاد هم را هم در 
شروع فصل به خاطر تغییرات گسترده ای که داشتیم پر کردیم و 

اصلا نمی توانیم بازیکن جدیدی را به خدمت بگیریم.
وی درمورد وضعیت مصدومیت علیرضا علیزاده، عنوان کرد: 
این را باید از گروه پزشکی سوال کنید ولی فکر می کنم در این 

هفته شرایطش بهتر شود و به بازی برسد.
گهر درخصوص اینکه آیا از نقل و انتقالات  گل  سرمربی 
نیم فصل راضی بوده، گفت: نمی توانیم راضی باشیم، چون 
گزینه های مدنظر ما واقعا قیمت های سرسام آور و نجومی 
داشتند. واقعا نتوانستیم بازیکن جذب کنیم. از نفرات جذب 

شده به خاطر کیفیت خوبشان راضی هستم.
تارتار درمورد اینکه به نظر می رسد مشکل هجومی تیم 
کید داشت: سعید  حل شده و بازی امروز هوادار پسند بود، تا
باقرپسند در سال های گذشته در لیگ برتر بازی می کرده و در 
شروع فصل جاری به خاطر مصدومت در لیگ یک شرایطش 
بهتر شد. ما هم او را رصد و جذب کردیم. در کنار علی قربانی، 
باقرپسند جذب شد. کمالوف بازیکن تاجیک ما خیلی خوب 
کار می کند و جوان آینده داری است. میلاد فخرالدینی خوب کار 
می کند و خداراشکر بازیکنان خوبی به جمع ما اضافه شده اند.

سرمربی گل گهر در ادامه متذکر شد: به نظر شما احترام 
می گذارم ولی در ۵ بازی گذشته ۱۳ امتیاز گرفتیم و در همه 
بازی ها هم گل زدیم. آمار ما فوق العاده بوده است. مثل امروز و 

بازی با چادرملو حتی ۲ گل هم زدیم.
وی در پایان خاطرنشان کرد: این نشان از پیشرفت ما دارد. 
دفاع و حمله ما الان تعادل خوبی دارد. بازیکنان هم خیلی 
زحمت می کشند. از تمام آنها تشکر می کنم که مثل یک خانواده 
با هم رفتار می کنند. واقعا از جوی که در تیم مان وجود دارد 

لذت می برم.

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

باشگاه  پیشکسوت  حلالی  اسماعیل   
پرسپولیس اعتقاد دارد بهترین زمان برای 
قضاوت در مورد عملکرد اسماعیل کارتال 

در این تیم پایان فصل است. 
 تساوی مقابل فولاد 

اسماعیل حلالی در گفت وگو با تسنیم، 
فولاد  برابر  پرسپولیس  تساوی  درباره 
خوزستان گفت: این بهترین فرصت برای 
پرسپولیس بود تا برابر حریف مستقیمش 
سه امتیاز را بگیرد و به رده سوم جدول برود، 
خ نداد. متأسفانه بازی  ولی این اتفاق ر
خوبی از پرسپولیس ندیدیم، خصوصاً در 
نیمه دوم که انتظار می رفت تیم برای حفظ 
شما  باشد.  داشته  بهتری  شکل  نتیجه 
کتور  که پرسپولیس در بازی با ترا دیدید 
شکل خوبی داشت و با وجود ۱۰ نفره شدن 
توانست بازی خوبی را به نمایش بگذارد، 

ولی در این بازی، پرسپولیس خیلی خوب 
نبود و به حداقل امتیاز رسید. وی در ادامه 
هدایت  زمانی  کارتال  کرد:  نشان  خاطر 
پرسپولیس را در دست گرفته است که این 
تیم بازی های فشرده ای را در پیش دارد و 
در حال حاضر نداشتن زمان، اصلی ترین 
مشکل کارتال در پرسپولیس است. ممکن 
است این مربی الان تصمیماتی بگیرد که پنج 
ماه بعد به این تصمیمات بخندد، چون هر 
مربی ممکن است برای شناخت تیمش، 
حتی تصمیم اشتباه هم داشته باشد. آوردن 
مربی خارجی در وسط فصل چالش های 
خاص خودش را دارد و همین نداشتن زمان 
ممکن است برای پرسپولیس و کارتال گران 

تمام شود. 
 گل دریافتی پرسپولیس 

که  گلی  هشتمین  مورد  در  حلالی 

پرسپولیس در این فصل از روی ضربات 
ایستگاهی دریافت کرد، اظهار داشت: شش 
که تیم روی ضربات ایستگاهی  ماه است 
مشکل دارد، ولی هنوز این ضعف برطرف 
نشده است! جدا از مسائل فنی، پرسپولیس 
با مشکل بدنی و جسمانی هم مواجه است 
قراردادهای  وجود  با  بازیکنان  برخی  و 
میلیاردی و بهترین امکاناتی که در اختیار 
دارند بعد از دقیقه ۵۰ دیگر توان دویدن در 
زمین را هم ندارند. وقتی تیم ضعف دارد باید 
خیلی سریع این ضعف ها را برطرف کرد، نه 
اینکه شش ماه مدام روی ضربات استگاهی 
گل بخورد و تیم ها مدام از این ضعف به 

پرسپولیس ضربه بزنند. 
 مدعیان 

هافبک پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
در پاسخ به این سؤال که آیا با شرایط خوب 

این  در  سرخپوشان   ، کتور ترا و  سپاهان 
فصل شانس قهرمانی دارند، تصریح کرد: 
تا پایان لیگ زمان زیادی باقی مانده است 
و قطعاً پرسپولیس شانس قهرمانی دارد. 
پرسپولیس شخصیت برنده شدن دارد و 
نمی توان این موضوع را نادیده گرفت، فقط 
امیدوارم کارتال خیلی زود از تیم شناخت 
کارش آسان تر شود. ما الان  کند تا  پیدا 
نمی توانیم زیاد در مورد مسائل فنی صحبت 
کنیم، چون کارتال به تازگی هدایت تیم را 
بر عهده گرفته و این طبیعی است که نیاز 
به زمان داشته باشد. ما بعد از اتمام فصل 
می توانیم کارتال را قضاوت کنیم. وی راجع 
به بازی پرسپولیس برابر الهلال هم به تسنیم 
گفت: قطعاً بازی سختی برای پرسپولیس 
خواهد بود، ولی امیدوارم اتفاقات خوبی 
رخ دهد و تیم بهترین نتیجه ممکن را بگیرد.

حلالی: بعد از اتمام فصل می توانیم کارتال را قضاوت کنیم


